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Protokół nr 53/2014 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 24 lipca 2014 r. w godz. 1530 – 1650 w sali nr 101 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 
 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
 

1/ Zdzisław Przełomiec – przewodniczący Komisji, 
2/ Zdzisław Koncewicz – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Zbigniew De-Mezer, 
4/ Włodzimierz Marczewski,  
5/ Agnieszka Rzatkowska, 
6/ Tadeusz Zamaro, 
7/ Andrzej Turowski. 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Łukasz Kurzyna   –  Zastępca Prezydenta Miasta,  
2/ Wiesław Stelmach   –  Skarbnik Miasta, 
3/ Sławomir Sieczkowski   –  naczelnik Wydz. FN, 
4/ Honorata Rudnik    –  naczelnik Wydz. S, 
5/ Marcin Bonisławski   –  naczelnik Wydz. RFZ 
6/ Daniel Micielica −  p.o. dyr. Izby Wytrzeźwień. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec, który powitał zebranych i nadmienił,  
Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom komisji.                         
Poinformował, Ŝe przed obradami Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie programu 
pomocy de minimis w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
tworzących nowe miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta 
Suwałk. W imieniu klubu radnych „Łączą nas Suwałki” poprosił o wniesienie tego tematu  
do porządku obrad. Zaproponował ujęcie go w pkt. 5 porządku posiedzenia. Radni w dyskusji 
uznali, Ŝe potrzebny jest czas na zapoznanie się z projektem uchwały. Postanowili,  
Ŝe proponowany temat zostanie rozpatrzony na następnym posiedzeniu Komisji.  

Radni przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 51/2014 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej 
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 czerwca 2014 r. i protokołu nr 52/2014 
posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach 
odbytego wspólnie z Komisją Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz Komisją 
Strategii i Rozwoju Gospodarczego w dniu 25 czerwca 2014 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 
udzielania dopłaty do opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Izby 
Wytrzeźwień w Suwałkach do umarzania w całości lub części, odraczania 
terminu zapłaty lub rozkładania na raty nieopodatkowanych naleŜności 
budŜetowych o charakterze publicznoprawnym.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej „Strategii 
ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2014 
rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2014 – 2030.  

7. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 51/2014 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 czerwca 2014 r. i protokołu nr 52/2014 posiedzenia 
Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego wspólnie  
z Komisją Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz Komisją Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego w dniu 25 czerwca 2014 r. 
 
Zdzisław Przełomiec zapytał radnych o uwagi i wnioski do protokołu nr 51/2014 posiedzenia 
Komisji oraz do protokołu nr 52/2014 posiedzenia Komisji odbytego wspólnie z Komisją 
Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz Komisją Strategii i Rozwoju Gospodarczego.  
Do protokołów nie zgłoszono uwag, wobec czego stwierdził, Ŝe wymienione protokoły 
zostały przyjęte przez Komisję i są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  

 
Ad pkt . 2 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania 
dopłaty do opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna zreferował projekt uchwały.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały, wobec czego 
przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie zasad udzielania dopłaty do opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 
Ad pkt . 3.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Izby Wytrzeźwień 
w Suwałkach do umarzania w całości lub części, odraczania terminu zapłaty lub 
rozkładania na raty nieopodatkowanych naleŜności budŜetowych o charakterze 
publicznoprawnym.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Honorata Rudnik poinformowała, Ŝe przedłoŜony projekt uchwały uwzględnia ostatnio 
wprowadzone zmiany prawne. 
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Wiesław Stelmach, w imieniu Prezydenta, wniósł autopoprawkę polegająca na tym,  
Ŝe w uzasadnieniu i w tytule uchwały zwrot „nieopodatkowanych” zastępuje się zwrotem 
„niepodatkowych ”. 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały wraz  
z autopoprawką, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały z autopoprawką: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
upowaŜnienia Dyrektora Izby Wytrzeźwień w Suwałkach do umarzania w całości lub części, 
odraczania terminu zapłaty lub rozkładania na raty niepodatkowych naleŜności budŜetowych  
o charakterze publicznoprawnym.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej „Strategii 
ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu LI/2014 sesji Rady Miejskiej  
w Suwałkach z dnia 30 lipca 2014 r.  
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe zakończono trwające półtora roku, prace nad „Strategią 
ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. Prace były prowadzone  
w 9 zespołach problemowych, zatrudnieni byli dwaj eksperci zewnętrzni, potrzebna była 
ocena oddziaływania na środowisko i prowadzone były konsultacje społeczne.  

Zgłosił drobne korekty redakcyjne (usunięcie literówek, zmiana interpunkcji, itp.), 
niezmieniające treści merytorycznej dokumentu. Zapowiedział, Ŝe poprawki są juŜ naniesione 
w wersji elektronicznej i zostaną ujęte w materialne sesyjnym.  

 

Zdzisław Przełomiec zapytał, o koszty finansowe poniesione w związku z opracowaniem 
strategii.  

 

Marcin Bonisławski odpowiedział, Ŝe koszty sporządzenia prognozy oddziaływania na 
środowisko wyniosły ok. 3-4 tys. zł, koszty zaangaŜowania ekspertów zewnętrznych ok.  
70 tys. zł.  

 
 Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili  
do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia zaktualizowanej „Strategii ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 
2020”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad pkt . 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2014 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach zapowiedział wniesienie trzech autopoprawek.  
 
Zdzisław Przełomiec zapytał, czy przed wrześniem zostaną zakończone inwestycje  
na ul. Kościuszki i Kolejowej oraz rondo na ul. Klonowej.  
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe rondo na Klonowej będzie niebawem przejezdne.  
Na ul. Kościuszki będą opóźnienia, bo wykonawca czekał na masę asfaltową i brakuje mu 
ludzi do pracy. Na ul. Kolejowej są realizowane równolegle trzy inwestycje. Przedstawił 
zaawansowanie robót na kaŜdej z tych inwestycji.  
 
Zbigniew De-Mezer zapytał o poszczególne zmiany, wprowadzone w budŜecie miasta na 
2014 r.  
 
Łukasz Kurzyna odpowiadając na pytania, omówił poszczególne zmiany i uzasadnił kaŜdą 
wprowadzoną zmianę, co obrazuje uzasadnienie do projektu uchwały.  
 
Włodzimierz Marczewski zapytał, czy ul. Bakałarzewska będzie przebudowywana i czy 
będzie ścieŜka rowerowa.  
 
Łukasz Kurzyna wyjaśnił, Ŝe przebudowa ul. Bakałarzewskiej i ścieŜki rowerowej będą 
realizowane.  Są wpisane w wieloletni program inwestycyjny.  
 
Zdzisław Przełomiec zapytał, kto pokryje koszt naprawy fontanny. 
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe są czynione starania, by pokryć je z ubezpieczenia 
śmieciarki.   
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały, wobec czego  
przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  
w budŜecie miasta na 2014 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 6 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Suwałki na lata 2014-2030.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach zapowiedział wniesienie trzech autopoprawek wynikających  
z autopoprawek, które zostaną wniesione do budŜetu miasta na 2014 r.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków do projektu uchwały, w związku   

z czym przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2014-2030.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 11 
Wolne wnioski. 
 
Tadeusz Zamaro zapytał, kiedy zacznie się budowa parku przy Aquaparku oraz o rady 
nadzorcze w spółkach miejskich, których skończyły się kadencje.  
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe w tym roku zostanie rozpoczęta realizacja I etapu budowy 
parku - placu zabaw dla najmłodszych dzieci, kolejne dwa etapy będą realizowane  
w przyszłym roku. Poinformował, Ŝe w największych trzech spółkach miejskich kadencje rad 
nadzorczych upłynęły w czerwcu br., nowe rady zostaną powołane do końca sierpnia br.  
 
Zbigniew De-Mezer zapytał, czy nastąpiły zmiany w procedurze montaŜu progów 
zwalniających na drogach. Poprosił o udzielenie odpowiedzi w sprawie złoŜonego wniosku  
w tej sprawie przez mieszkańców ul. Zastawie. Radny poprosił teŜ, o przesłanie mu  
do wiadomości tej odpowiedzi.  
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe w procedurze montaŜu progów zwalniających na drogach 
nie nastąpiły zmiany. Zapewnił, Ŝe rozpozna sprawę. JeŜeli pismo wpłynęło, to zostanie 
udzielona odpowiedź.  
 
Przewodniczący Komisji  podziękował zgromadzonym za udział w posiedzeniu i zamknął 
posiedzenie. 
 
Na tym protokół zakończono.  
 

Przewodniczący  
Komisji Finansowo-BudŜetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

Zdzisław Przełomiec 
Protokółowała:  
ElŜbieta Bogdan  
 
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


